

## **Geraldine Escalier**

Senior ESG advisor focusing on leadership, business transformation & sustainability. Geraldine has 25 years of change management experience, of which 12 years in executive positions within large institutions, driving transformation in international and complex environments (RBC IS Bank).

Since 4 years, Geraldine is working with business leaders on sustainability transformation at multiple levels (strategy, governance, operational, financing, business creation, ...). Her experience on sustainability and impact includes missions in various environments (corporates, banks and asset managers, start up, medium size companies and NGOs). Geraldine is a member of the IDG Hub in Luxembourg and is working with the IDG tools to develop collective competencies that are essential to sustainable business transformation.

*Senior ESG advisor spécialisée dans les thématiques du leadership, de la transformation des modèles d'affaires et du développement durable. Geraldine a 25 années d'expérience dans la gestion du changement en entreprise, dont 12 années passées dans des positions exécutives au sein de grandes institutions, avec des responsabilités de transformation dans des environnements internationaux et complexes (RBC IS Banque).*

*Depuis 4 années, Geraldine s'associe aux dirigeants.e.s d'entreprises pour mettre en oeuvre la transformation durable à tous les niveaux des organisations (stratégie, gouvernance, modèles opérationnels, financement, création d'activité, ...). Son expérience dans le développement durable et l'impact couvre des missions dans des environnements très diversifiés (entreprises, banques et gestionnaires d'actifs, entreprises de taille intermédiaire, associations). Geraldine est membre du Hub IDG à Luxembourg et utilise les outils IDGs pour développer en entreprises les compétences collectives qui sont nécessaires à la transformation des organisations pour plus de durabilité.*